
Referat fra styremøte mandag 24.08.2009 

Tilstede: Rolf N. Hansen, Arne Almendingen, Simon Rasmussen, Anton Bachke,  
     Per Arild Kvist, Randi Uttisrud 

1) Gjennomgang av protokoll fra årsmøtet 
Hjemmesida må oppdateres med de kontingentøkningene som ble vedtatt. 

2) Status sommerbridge 
Totalt 117 spillere har deltatt med et gjennomsnitt pr. kveld på 8,77 bord (ett mindre enn i 
fjor). Vi har spart noen utgifter til rydding da bordene har blitt stående fra en mandag til 
neste, og det ser ut til at vi får et overskudd på ca 10.000 kr. 
Anton foretar innkjøp av premie til sommerbridgemesteren (6 vinflasker). 

3) Terminliste for høsten 
Rolf hadde laget et utkast som ble noe justert og vil bli lagt ut på hjemmesida. 
For at det skal spilles i 2 puljer, må det være minst 5 bord i hver pulje. 
Mandag 14. September må vi flytte til Langhuset pga. valgarrangement. 

4) Krets/forbundsaktiviteter 
Deltakere på klubbens 3 3. divisjonslag må avklares snarest. 
Klubben sponser startavgift for eventuelle 4. divisjonslag. 

5) Jubileum 2010 
Det er ennå litt tidlig i arbeidet, men tas sikte på et arrangement første halvdel av oktober 
2010. Per Arild, Leif Otto og Anna er i arrangementskomiteen og Hermann og Olav i 
redaksjonskomiteen. 

6) Infoskriv til medlemmer 
Rolf redigerer og oppdaterer det som ble sendt ut i fjor og Anton sender dette pr. email/brev 
til medlemmene. 

7) Neste styremøte 
Mandag 21. September. 


